
Bloemendaal, 25 januari 2022   

Commentaar op plan van Gemeente Bloemendaal Oldenhove voor Statushouders 

Vorig jaar maakte ik gebruik van het inspreekrecht over de toenmalige plannen van de Gemeente 

Bloemendaal tot opvang van statushouders primair op het parkeerterrein bij het gemeentehuis, 

secundair de Randweg en het Blekersveld. Ik spoorde B&W en Raad toen aan om gelet op de 

samenstelling van de plaatselijke bevolking in de buurtschappen Bloemendaal en Overveen zich 

afhoudend op te stellen tegenover plaatsingsverzoeken van hogerhand en te verwijzen naar opvang 

elders in Noord Holland. Het ging toen om 68 statushouders. Inmiddels zijn het parkeerterrein en de 

Randweg van de baan en is Oldenhove er bijgekomen.  

Ik neem aan dat er weer een inspraakronde wordt georganiseerd waarvoor nabij wonenden zoals 

ikzelf zullen worden uitgenodigd, voordat wij ons voor voldongen feiten gesteld zien. Vooruitlopend 

daarop maak ik U deelgenoot van mijn zienswijze op met name de opvanglocatie Oldenhove, over 

Blekersveld hebben anderen bewoners zich al krachtdadig ontfermd.  

Oldenhove is mijns inziens ongeschikt voor opvang van statushouders. Ik ken het pand omdat mijn 

schoonmoeder er tijdelijk vanuit de Wildhoef was ondergebracht, zij is vlak voor de terugkeer naar 

de Wildhoef overleden. Het is een groot gebouw waarin bij intensieve bewoning 150-180 of 

misschien wel meer kunnen worden geplaatst, getallen die ik ontleen aan een recent artikel in het 

Haarlems Dagblad. Het gaat daarbij anders dan bij de oorspronkelijke seniore bewoners om 

jongemannen die van nature geneigd zijn hun heil buiten te zoeken waardoor zij een grotere druk 

uitoefenen op de omgeving (rustige villadorpen). Deze aantallen zijn ook niet te rijmen met wat de 

overheidswebsite 

https://www.rijksoverheid.nl/onderwerpen/asielbeleid/documenten/publicaties/2021/12/20/overzi

cht-huisvesting-vergunninghouders-1-december-2021 aangeeft als zgn. taakstelling voor 

statushoudersopvang in Bloemendaal per 1 januari 2022 t.w. 21 personen waarvan er volgens 

genoemde website reeds 20 zijn gerealiseerd, slechts 1 minder dan begroot.  

Verder lees ik in het Haarlems Dagblad dat Bloemendaal zich heeft aangeboden aan gemeente in de 

regio als hun overloopopvang. Dit is en vrijwillig aanbod zonder tegenprestatie of plausibele reden, 

dit terwijl recent bekend werd dat de zgn. aanwijzing van opvanggemeenten voor asielzoekers door 

de staatssecretaris vreemdelingen zaken geen wettelijk bindende grondslag had hetgeen mogelijk 

tevens geldt voor de COA plaatsing aanwijzingen statushouders, het is zaak dat de gemeente 

Bloemendaal de legitimiteit van de aanwijzing na te trekken. Dat de gemeente daarnaast 

natuurterrein Blekersveld bouwrijp wil maken wil lijkt mij een doorzichtige creatie van wisselgeld te 

zijn om uiteindelijk deze optie te laten vallen en uit te ruilen tegen Oldenhove.  

De gemeente had al met Dennenheuvel een acceptabele locatie voor opvang van een overzichtelijk 

aantal statushouders die zij zou moeten verlengen en daarnaast zijn er vast wel her en der in de 

gemeente kleinschalige locaties te vinden zijn die vanuit het oogpunt van integratie van 

statushouders ook veel geschikter zijn.  

Oldenhove was voorafgaand aan de Wildhoef opvang optie rijp voor de sloop, wat de mogelijkheid 

biedt tot nieuwbouw van (aanleun)bewoning voor seniore Bloemendalers die na het uit huis gaan 

van de kinderen kleiner willen gaan wonen, waarmee tevens de doorstroming binnen de gemeente 

wordt bevorderd, met eventuele splitsing van vrijgekomen villa’s, naast het bouwen van betaalbare 
woningen van de kinderen van Bloemendalers op het vrijgekomen terrein Oldenhove (mijn twee 

kinderen van 42 en 40 konden zich tot nog toe geen huis in Bloemendaal permitteren). Dat is sociaal 

bezien een veel evenwichtiger en even urgente mix van bewoning.  

https://www.rijksoverheid.nl/onderwerpen/asielbeleid/documenten/publicaties/2021/12/20/overzicht-huisvesting-vergunninghouders-1-december-2021
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Een belangrijke overweging hierbij is dat concentratie van een zo omvangrijke groep mensen van 

gelijke leeftijd en geslacht (alleenstaande jongemannen) en sociale achtergrond (niet-westerse 

migranten) de beoogde integratie met de bestaande omwonenden niet zal bewerkstelligen ondanks 

goede wil beiderzijds. Daarvoor is de balans in aantal en sociale achtergrond immers volledig zoek. 

Plaatsing van dit soort aantallen statushouders in Oldenhove (en Blekersveld) voor (in de praktijk) 

langere tijd gaat de draagkracht van de omgeving ruimschoots te boven. Het zijn idealisten en niet-

omwonenden (naar ik begrijp woont wethouder de Roy van Zuydewijn in Amsterdam en keert 

mogelijk na de komende gemeenteraadsverkiezingen in maart niet terug in het college van B&W) die 

dergelijke plannen propageren en als er gedoe uit ontstaat niet thuis zullen geven.  

Het niet raadplegen van de bevolking van Bloemendaal en vooral van de naaste omgeving 

(waaronder ik zelf) getuigt bovendien niet van democratisch besef en doet vermoeden dat de 

gemeente ook wel inziet dat de omwonenden zich zullen keren tegen opvang in Oldenhove.   

 

Ik roep dan ook de B&W en Raad en andere gemeentelijk betrokkenen op om:  

- af te zien van Oldenhove (en Blekersveld) als locatie voor opvang van statushouders  

- het aanbod als overloopopvang aan gemeenten in de regio in te trekken 

- integendeel, actief te zoeken naar plaatsing van statushouders in Noord Hollandse gemeente 

die zich hier beter toe lenen  

- zich te beperken tot het beoogde streefgetal van maximaal 21 statushouders opvang binnen 

de gemeente Bloemendaal.  
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